

Kære bestyrelse for Realskolens venner

Hermed indkaldes til bestyrelsesmøde på skolens lærerværelse

Mandag d. 11. april 2024 **kl. 17.30**

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra møde d. 30. januar 2024.
2. Balance pr. 31. marts 2024.
3. Beslutning vedrørende evt sponsordag
Eksempel på økonomi relateret til padelarrangement:
Oplæg til omkostninger ifm afholdelse af arrangement (12 deltagere) i Rocket Padel:
Mødes kl 15 til intro til Realskolens Venner og kort intro til padel.
Americano fra 16 - 18
Netværk og tapas fra 18 - 19.
Leje af 3 padelbaner til americano, fx fredag fra 16 - 18= 1680 kr
Lille tapas-anretning fra Mester Mums: 150 kr. pr person= 1800 kr
Tips og tricks til det gode padel-spil: 300 kr pr time = 300 kr
Pris pr deltager: 315 kr
Forslag til deltagergebyr: 500 kr
4. Kategorisering af budget-poster / donationer
Lisa og Søren kommer med et oplæg på baggrund af seneste regnskaber.
5. SOME
Oplæg ved Lisa - hvordan sikrer vi, at vi får delt de gode historier fra vores donationer?
Hvordan sikrer vi den rette dokumentation fra vores støtte-modtagere?
6. Donationer siden sidste møde.
 - a. Den store læsedyst 5. årgang - præmie

- b. Støtte til fodboldtøj - pige-skolefodbold
- c. Teatertur 8. klasse
- 7. Indkomne ansøgninger.
 - a. Elevstøtte 10. klasse
- 8. Næste møde.
- 9. Evt.
 - a. Nyt logo - opdatering

Randers den 29. februar 2024

Med venlig hilsen

Hans Myhrmann/Stine Willemoes Kondrup
Skolebestyrer Formand

Referat

Add 1: Referat mangler, hvorfor det godkendes på kommende møde d. 30. maj.

Add 2: Balance pr 31/3. Det fornuftigt ud - der er overskud trods en tidligere dobbelt-donation til science-camps.

Add 3: Eventuelt sponsorarrangement

Det er ikke muligt at nå at afholde arrangementet før sommerferien, hvorfor emnet genoptages til juni.

Add 4:

En god drøftelse i bestyrelsen omkring bestyrelsen formålsberettigelse, og en diskussion af "hvad ønsker Vennerne at være for hvem"?

Det giver sig udslag i et oplæg til en kategorisering af økonomi-poster og hvordan Vennerne fremadrettet vil fordele deres donationer.

Kategorierne vil også være styrende for den årlige afrapportering.

Kategoriseringen gennemarbejdes af Søren og Lisa og præsenteres på næste møde, hvor Bestyrelsen også drøfter den fremtidige budgetmæssige fordeling af støttebidrag.

Add 5:

Punktet udskydes til næste møde.

Add 6:

Donationer siden sidst gennemgås.

Add 7:

Stine følger op på udestående ansøgning ifm orkestertur.

Add 8:

Punkt 4 og 5 samt nye ansøgninger behandles på kommende møde d. 30. maj.

Add 9:

Stine undersøger muligheden for en mailadgang og fil-opbevaringsmulighed for bestyrelsen fremadrettet.

Stine følger op på eventuelt nyt logo.